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incheiat la

cu ocazia gedinlei

CAMIN CULTURAL CO
IIARGHITA"

2.Aprobarea indicatorilor
obiectiwl de investilie ,,REAB
,,PETOFI SANDOR",

3.Aprobarea planului urbanisti
Comuna Joseni, judelul Harghita.

4.Alte probleme curente.

de 19 septembrie 201 8

e al Consiliului Local Joseni

JOSENI, SAT BORZONT, JUDETUL

co-economici/der. izu I general acrualizat pentru
ARE SI EXTINDERE CAMIN CULTURAL

_VERBAL

incheiar azi. l9 septembrie 2018. 20 - cu ocazia gedintei ordinare al Consiliului Local
Joseni, linut[ in sala de qedin@ al iLocal.

$edin{a a fost convocat prin Dis
potrivit prevederilor art. 39 din Legea nr 21 5 12007, privind adminstralia publicf, 1ocal[.

zi{ia Primarului Comunei Joseni nr. 129/2018,

in qeding sunt prezenli consilierii I

l.Simon Attila
2.Bege Laszlo BaIazs
3.YasziLaszIo.
4.Portik Jozsef
5.Baricz Roberl(J)
6.Baricz Roberl(B)
T.Szekeres Ferenc
8.Balog Baricz Remilda
9.Szekely Zoltan
10.Erdos Ildiko
IT.Laczko Agoston,
12.8 atcz Attila-Karoly,
13.Gal Adel
i4.Gyorgy Szabolcs
15.Baricz Gergely
Mai este prezent secretarul Co Joseni, dl. lszlai Barna Rudol{.
Preqedintele qedin{ei este dl. S on Attila.
Secretarul Comunei Joseni procesele verbale ale qedinteior anterioale $i

L^r;.6";1^ a rl ^hrar a

Aprobat cu unanimitate (14).
Preqedintele qedinlei constatd, gedinla a fost convocat potrivit prevederilor legale.

salut[ pe cei prezenli gi deschide gedinla
-Presedintele pr ezinld Ordin ea
l.Aprobarea indicatorilor co-economici/devizului general actualizat pentru

obiectiwl de investilie,,REABILIT TERMICA, RENOVARE $I EXTINDERE

unelzonal pentru deschiderea carierd de piatri



-Portik Jozsef: Comisra
ordinea de zi a punctului nr.J gi r.

-Pentru: 14

-contra. -
-ablineli: -

-Viceprimar: Vom anunla prin
mediului, se desfiqoard gi minerit ilegal.

Dezblterea ordinii de zi.

l.Aprotrarea indicatorilor teh
ob_iectivul de investi{ie,,REABILIT
CAMIN CULTURAL COMUNA JC

obiectiwl de investitie ,,REAB
..PETOFI SANDOR'"

intreb[ri nellmurite gi eu nu voi p1[ti d
-Pregedintele supune votului.

-pentru: 14

-contra: -
-ablineli: -

3.Alte probleme curente.
-Bege Laszlo Balazs: SAmbdth

gospodarului.

demollm.
-Szehely Zoltan: Putern soli

-Gal Adel: Autoturismele sh

gcolii.
-Baricz Attila Karoly: Solulia

brite foruri, clci nu qtim oe efect va avea asupra

co-economici/devizului general actualizat pentru
TEA TERMICA, RENOVARI, SI EXTINDI,RE

SAT BORZONT, JUDETUL TIARGHITA"

ARE SI EX:|INDERE C,{MIN CULTURAL

de pre1. Nici devizul nu este auexat 1a proiect.

un polilist la ora 7,ii0 qi 12,30 pentru ditija rea

o parcare ldng6 DJ 126 qi parcarea se rezoh'i.
parcheze pe trotuar spre Ecoala Veres, nici in fa{a

ceea ce a propus dl. Porrik Jozsef

2

economico-financiarl propune scoaterea de pe
pentru o altd qedinla.

-Secretar: Scoaterea de pe ordin de zi poate fi realizat doar cu acordul iniliatorului.
- Preqedintele qedinlei supune i scoaterea de pe ordinea de zi a punctului nr.3.

-Viceprimarul prezintd proi de hotlrAre gi devizul actualizat.
-PreEedintele supune votului.

-contra: -
-abtineri: -

2.Aprobarea indicatorilor co-economici/devizul general actualizat pentru

-Viceprimarul prezintb proi de hot[rire.
-Secretar: Nu qtiu inca. daci or contrasemna hotirarea. cici existd mai multe

orele 10-17 aqtept[m pe cei interesaJi la zi1ele

-Cal Adel: Mai mLrlli locuitorr
Ceea ce este inscriplionat poate

-au intrebat despre colectarea selectivi a deqeurilor.
strAns la un 1oc, sau trebuie puse separat?

-Bege Llszlo Balazs: Da. dar sa le amestece cu degeurile casnice.
-Baricz Robert (J): Prnorrl de qaj ldng[ Ciminul Cultural ori s6-l leparlm, ori s[-1

circulaliei? Trecerile de pietoni ar rrebui opsrte.
-Bege Laszlo Balazs: Vom soli ambele.
-Simorr Attila: Aceasta proble a mai fost dezbdtul si anul trecut, ma1 mult

autoturismele parcheazA pe trotllar.
-Portil< Jozsefi Trebuie constru



curalirea $anlurilor

-Bege Laszlo Balazs: Da. in L a bugetului aprobat.
olcs.-A sosit dl. consiliel Gyorgy S

-Portik Jozsef: Trebuie mo indicatoarele I ocalitAtii atat spre Ciumani, cdt Ei spre
Ldzarea. Nu se poate qtii in ce localitate

-Cum stdm cu rezolvarea celor d statii de autobuz?
-Bege Laszlo Balazs: Existd trer posibiliteti: Ori va construi Consiliul Judelean, ori ne

autorizeazb, qi vom construi noi, ori nu nimic de la nimeni gi rezolvdm noi.
-Portih Jozsef: Ar fi mai bine stalia de autobuz sd fie vizavi cu CEC+rl.

sipthminii vi itoare rezolvdm.
-Simon Attila: Poate fi rezo

toamn[?

-Preqedinte: Alte probleme, pro
-Baricz Gergely: Avem nevore

loc de parcare.
-Copii din Borzont sunt

desfiinlarea gcolii.
-Baricz Attila Karoly: Clasel

Consiliul Local nu poate s[ facd nimic.

la 24 copir poate fi solicitat dou[ clase.
-Gal Adel: Numlrul de elevi e

(qase) pagini

PRESEDINTE

-Vaszi Laszlo: Albia pArdului B rzont trebuie cur[lat.
-Bege Laszlo Balazs: Dacd irn aprobare de la Direclia Apelor, spre jumltatea

inainte de inceperea ploilor de

i?

direct in Gheorgheni, ar trebui s[ impiediclrn

sunt organizate in funclia de numdnrl de elevi,

culat la nivel de Comun6. Nu este corect" ca noi

cu administratorul.

SE

IszIai

e paznic de cArnp. Gospodarii las[ liber aninrale]e.
Imi parl rdu cdPaza Civi16 nu ctioneaza.
-In centrul satului Borzont se po circula cu greu pe dalele din beton.

ie reparat.-Podul spre C[minul Cultural
-Bege Laszlo Balazs: Vom rezo in citeva sdptdmAni.
-Baricz Gergely: Vizavi cu br ca din Borzont gan,tul trebuie acoperit, cdci nu existf,

-Balog-Baricz Remilda: Cand funclionau dou[ clase, din p[cate s-au desfiinlat. De

aducem acuzalii asupra unei institulii.
-Baricz Robert: Asemenea cer trebuie adresate Consiliului director a gcolii.
-Laczko Agoston: Nici nu am it despre aceast[ situalie, dar multumesc pentru

informa!ie.
-Vaszi Laszlo: Avem mari prob

programul cum vrea.
me cu cursele de autobuz, cici proprietarul schiurbd

-Bege Laszlo Balazs: O sd vo
-Preqedintele inchide qedin!a.
-Prezentul proces-verbal a fost orat in baza stenogramei gedinlei care cuprinde

Sedintd ordinard - 19.09.2018 Tehnoredactat: Iszlai Zstzsa


